
 

 

 

Interpelacja  
 

 

 

z posiedzenia  L  Sesji z dnia 23 czerwca  2022r. 

 

 

 

Radna Iwona Taśmińska oznajmiła, że ciężko jest się dodzwonić do pracowników 

urzędu, nie odbierają telefonów, brak jest zastępstw i nie można załatwić spraw.  

 

     

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Marcin Makowiecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


